
PROTOKÓŁ XII/2019 

Z SESJI RADY GMINY LIPIE 

Z DNIA 4 października 2019 roku 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Lipiu  

Sesja rozpoczęła się o godzinie 900  

Zakończyła się o godzinie 1200 

 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni zgodnie z listą obecności – 14 

 Wójt Gminy Lipie – Bożena Wieloch 

 Skarbnik Gminy – Aneta Łaczmańska 

 Starosta Kłobucki – Henryk Kiepura 

 Przewodniczący Rady Powiatu Kłobuckiego – Zbigniew Pilśniak 

 Dyrektor ZOZ w Kłobucku – Joanna Maruszczyk 

 Architekt – Danuta Grzegorzek 

 Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury – Krzysztof Słomian 

 Kierownik Referatu Organizacyjnego – Agnieszka Kotynia 

 Kierownik Referatu Mienia i Ochrony Środowiska – Anna Komendacka 

 Kierownik GOPS w Lipiu - Ilona Kubicka 

 Dyrektor GOK w Lipiu - Monika Łosik 

 Pracownicy Urzędu Gminy Lipie –Olga Kowalska, Katarzyna Mączka, Małgorzata 

Irach, Mateusz Juszkiewicz, Karolina Kapral 

 Sołtysi Gminy Lipie zgodnie z listą obecności – 10 

 Przedstawiciele lokalnych mediów 

 

Sesji przewodniczył Pan Zbigniew Bystrzykowski – Przewodniczący Rady Gminy Lipie 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 



3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XI  Sesji Rady Gminy Lipie. 

5. Powołanie Komisji Uchwał. 

6. Wystąpienia zaproszonych gości.  

7. Informacja Dyrektora ZOZ w Kłobucku dotycząca zapewnienia mieszkańcom gminy Lipie 

podstawowej opieki zdrowotnej.  

8. Informacja na temat zakończenia czynności w zakresie szacowania strat w związku  

z wystąpieniem suszy na terenie gminy Lipie – Kierownik Referatu Mienia i Ochrony 

Środowiska, Anna Komendacka.  

9. Informacja na temat projektu przebudowy szkoły w Zimnowodzie na mieszkania socjalne – 

architekt, Danuta Grzegorzek.  

10. Informacja na temat termomodernizacji budynków remiz w Wapienniku i Szyszkowie – 

architekt, Danuta Grzegorzek.  

11. Informacja na temat zakresu prac dotyczących I etapu budowy kanalizacji sanitarnej  

i wymiany wodociągu z rur AC na rury PE w miejscowości Zimnowoda – Kierownik Referatu 

Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian.  

12. Informacja na temat realizacji I etapu wymiany oświetlenia ulicznego w gminie Lipie – 

pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga Kowalska.  

13. Informacja na temat współpracy gminy Lipie z Politechniką Krakowską oraz Uniwersytetem 

Rolniczym w Krakowie w zakresie kształtowania lokalnej przestrzeni publicznej – Kierownik 

Referatu Organizacyjnego, Agnieszka Kotynia.  

14. Wnioski, uwagi radnych i sołtysów dotyczące stanu porządku i czystości w gminie. 

15. Informacja o pracach wykonywanych systemem gospodarczym oraz prowadzonych 

inwestycjach w gminie Lipie w okresie międzysesyjnym – Kierownik Referatu Gospodarki  

i Infrastruktury, Krzysztof Słomian. 

16. Informacja na temat wyników przetargów ogłoszonych w okresie międzysesyjnym – 

pracownik Urzędu Gminy Lipie, Katarzyna Mączka.  

17. Informacja z realizacji wniosków przekazanych podczas XI Sesji Rady Gminy Lipie oraz 

zgłoszonych bezpośrednio do Urzędu Gminy Lipie – pracownik Urzędu Gminy Lipie, Mateusz 

Juszkiewicz.   

18. Informacja o pismach skierowanych do Rady Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Lipie.  



19. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy poszczególnych komisji i  wnioskach podjętych 

przez Komisje w okresie międzysesyjnym.  

20. Informacja Wójta Gminy Lipie z pracy za okres od 29 sierpnia 2019 r. do 4 października 2019 

r. oraz informacja w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Lipie w w/w okresie.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie do 

stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin i Powiatów Subregionu Północnego Województwa 

Śląskiego.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Lipiu stanowiącego 

załącznik do uchwały Nr XXI/142/2004 Rady Gminy Lipie z dnia 10 listopada 2004 r. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji  projektu socjalnego pn. ,,Paczka  

Bożonarodzeniowa dla seniorów 80 + ” w gminie Lipie w roku 2019. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy gruntu na 

rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użytkowania 

wieczystego nieruchomości w Lipiu ul. Częstochowska 129.  

30. Interpelacje i zapytania radnych.  

31. Wnioski, uwagi radnych i sołtysów. 

32. Zakończenie obrad XII Sesji Rady Gminy Lipie. 

 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

 

Ad.1. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski o godzinie 900 otworzył XII sesję  

i powitał wszystkich zebranych. Następnie na podstawie listy obecności radnych stwierdził, 

że w sesji uczestniczy 12 radnych, czyli wymagane quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Przewodniczący Rady poinformował, że sesja jest nagrywana. Będzie 



można ją śledzić na bieżąco na oficjalnym profilu facebook gminy Lipie 

(www.facebook.com/lipie.gmina/).  

 

Ad.2. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski poinformował, że na wniosek Wójta Gminy 

Lipie wprowadza  się po pkt 29 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VIII/59/2019 

Rady Gminy Lipie z dnia 14 czerwca 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt 

dziecka w Gminnym Żłobku w Lipiu, ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 

oraz warunków zwolnienia od ponoszenia opłat. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek.    

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 12 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Jacek 

Majchrzak, Dawid Pawelec, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie proponowany 

porządek obrad wraz ze zmianami.  

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 12 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Jacek 

Majchrzak, Dawid Pawelec, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

http://www.facebook.com/lipie.gmina/


Wobec powyższego Rada Gminy Lipie obradowała według następującego porządku obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XI  Sesji Rady Gminy Lipie. 

5. Powołanie Komisji Uchwał. 

6. Wystąpienia zaproszonych gości.  

7. Informacja Dyrektora ZOZ w Kłobucku dotycząca zapewnienia mieszkańcom gminy Lipie 

podstawowej opieki zdrowotnej.  

8. Informacja na temat zakończenia czynności w zakresie szacowania strat w związku  

z wystąpieniem suszy na terenie gminy Lipie – Kierownik Referatu Mienia i Ochrony 

Środowiska, Anna Komendacka.  

9. Informacja na temat projektu przebudowy szkoły w Zimnowodzie na mieszkania socjalne – 

architekt, Danuta Grzegorzek.  

10. Informacja na temat termomodernizacji budynków remiz w Wapienniku i Szyszkowie – 

architekt, Danuta Grzegorzek.  

11. Informacja na temat zakresu prac dotyczących I etapu budowy kanalizacji sanitarnej  

i wymiany wodociągu z rur AC na rury PE w miejscowości Zimnowoda – Kierownik Referatu 

Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian.  

12. Informacja na temat realizacji I etapu wymiany oświetlenia ulicznego w gminie Lipie – 

pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga Kowalska.  

13. Informacja na temat współpracy gminy Lipie z Politechniką Krakowską oraz Uniwersytetem 

Rolniczym w Krakowie w zakresie kształtowania lokalnej przestrzeni publicznej – Kierownik 

Referatu Organizacyjnego, Agnieszka Kotynia.  

14. Wnioski, uwagi radnych i sołtysów dotyczące stanu porządku i czystości w gminie. 

15. Informacja o pracach wykonywanych systemem gospodarczym oraz prowadzonych 

inwestycjach w gminie Lipie w okresie międzysesyjnym – Kierownik Referatu Gospodarki  

i Infrastruktury, Krzysztof Słomian. 

16. Informacja na temat wyników przetargów ogłoszonych w okresie międzysesyjnym – 

pracownik Urzędu Gminy Lipie, Katarzyna Mączka.  



17. Informacja z realizacji wniosków przekazanych podczas XI Sesji Rady Gminy Lipie oraz 

zgłoszonych bezpośrednio do Urzędu Gminy Lipie – pracownik Urzędu Gminy Lipie, Mateusz 

Juszkiewicz.   

18. Informacja o pismach skierowanych do Rady Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Lipie.  

19. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy poszczególnych komisji i  wnioskach podjętych 

przez Komisje w okresie międzysesyjnym.  

20. Informacja Wójta Gminy Lipie z pracy za okres od 29 sierpnia 2019 r. do 4 października  

2019 r. oraz informacja w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Lipie w w/w okresie.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie do 

stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin i Powiatów Subregionu Północnego Województwa 

Śląskiego.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Lipiu stanowiącego 

załącznik do uchwały Nr XXI/142/2004 Rady Gminy Lipie z dnia 10 listopada 2004 r. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji  projektu socjalnego pn. ,,Paczka  

Bożonarodzeniowa dla seniorów 80 + ” w gminie Lipie w roku 2019. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy gruntu na 

rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użytkowania 

wieczystego nieruchomości w Lipiu ul. Częstochowska 129.  

30. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VIII/59/2019 Rady Gminy Lipie z dnia 

14 czerwca 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Gminnym Żłobku 

w Lipiu, ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz warunków zwolnienia 

od ponoszenia opłat. 

31. Interpelacje i zapytania radnych.  

32. Wnioski, uwagi radnych i sołtysów. 



33. Zakończenie obrad XII Sesji Rady Gminy Lipie. 

 

Ad.3. Na Sekretarza obrad zgłoszono kandydaturę radnego Jacka Majchrzaka.     

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie powyższą 

kandydaturę. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 12 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Jacek 

Majchrzak, Dawid Pawelec, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Sekretarzem obrad został jednogłośnie radny – Jacek Majchrzak.     

 

Ad.4. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XI Sesji Rady Gminy Lipie.  

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 12 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Jacek 

Majchrzak, Dawid Pawelec, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Protokół z XI Sesji Rady Gminy Lipie został przyjęty jednogłośnie.   

 

Ad.5. W skład Komisji Uchwał weszli: 

 

 Zbigniew Kilan – Przewodniczący  

 Maria Gworys – Członek 

 Izabela Konc – Członek 



W głosowaniu udział wzięło 12 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 12 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Jacek 

Majchrzak, Dawid Pawelec, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.6. Starosta Kłobucki, Henryk Kiepura, zabrał głos w następujących sprawach dotyczących: 

 podziału środków w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych w perspektywie  

2021-2027; 

 publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu kłobuckiego; 

 remontu drogi powiatowej Lipie – Parzymiechy; 

 remontu pobocza przy drodze powiatowej w  Julianowie; 

 remontu drogi powiatowej Zbrojewsko – Zajączki Pierwsze. 

 O godz. 9:20 radna, Alicja Podgórska, przybyła na obrady sesji. W związku z czym w sesji 

uczestniczyło 13 radnych.  

 

 W dyskusji głos zabrali: Wójt Gminy Lipie, Bożena Wieloch; Starosta Kłobucki, Henryk 

Kiepura; radny, Mirosław Klimaszewski.   

Ad.7. Dyrektor ZOZ w Kłobucku, Joanna Maruszczyk, przedstawiła informację na temat 

zapewnienia mieszkańcom gminy Lipie podstawowej opieki zdrowotnej.  

 W dyskusji głos zabrali: Wójt Gminy Lipie, Bożena Wieloch; Starosta Kłobucki, Henryk 

Kiepura; Dyrektor ZOZ w Kłobucku, Joanna Maruszczyk;  radny: Ryszard Kotala; sołtysi: 

Stanisław Wieczorek, Kinga Bernaś. 

Ad.8. Kierownik Referatu Mienia i Ochrony Środowiska, Anna Komendacka, przedstawiła 

informacje na temat zakończenia czynności w zakresie szacowania strat w związku  

z wystąpieniem suszy na terenie gminy Lipie.  

 



Ad.9. Architekt, Danuta Grzegorzek, przedstawiła informację na temat projektu przebudowy szkoły 

w Zimnowodzie (wizualizacja stanowi załącznik nr 1 do protokołu).  

 

Ad.10. Architekt, Danuta Grzegorzek, przedstawiła informację na temat termomodernizacji remiz  

w Wapienniku i Szyszkowie.  

 O godz. 10:30 radna, Ewa Kuc, przybyła na obrady sesji. W związku z czym, w sesji 

uczestniczyło 14 radnych.  

Ad.11. Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian, przedstawił informację na 

temat zakresu prac dotyczących I etapu budowy kanalizacji sanitarnej i wymiany wodociągu  

z rur AC na rury PE w miejscowości Zimnowoda – informacja stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu.  

 

Ad.12. Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga Kowalska, poinformowała o realizacji I etapu wymiany 

oświetlenia ulicznego.  

 

Ad.13. Kierownik Referatu Organizacyjnego, Agnieszka Kotynia, przedstawiła Informację na temat 

współpracy gminy Lipie z Politechniką Krakowską oraz Uniwersytetem Rolniczym w Krakowie 

w zakresie kształtowania lokalnej przestrzeni publicznej.  

 

Ad.14. Wnioski, uwagi radnych i sołtysów dotyczące stanu porządku i czystości w gminie.  

 Radny, Ryszard Kotala, podziękował pracownikom urzędu gminy za szybką interwencję  

dotyczącą zgłaszanych wniosków.  

 

 Sołtys m. Danków, Iwona Głąb, podziękowała za naprawę mostku w Dankowie.    

 

Ad.15. Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian, przedstawił informację  

o pracach wykonywanych systemem gospodarczym oraz prowadzonych inwestycjach  

w gminie Lipie w okresie międzysesyjnym – informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad.16. Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Katarzyna Mączka, przedstawiła informację  na temat 

wyników przetargów ogłoszonych w okresie międzysesyjnym. 



Ad.17. Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Mateusz Juszkiewicz, przedstawił informację z realizacji 

wniosków zgłoszonych podczas XI Sesji Rady Gminy Lipie oraz zgłoszonych bezpośrednio do 

Urzędu Gminy w Lipiu. 

 

Ad.18. Przewodniczący  Rady Gminy, Zbigniew Bystrzykowski, odczytał pisma: 

 Urzędu Marszałkowskiego Województwa Śląskiego dot. forum sołtysów województwa 

śląskiego; 

 Posła na Sejm RP Tomasza Jaskóły dot. podziękowania za współpracę na rzecz okręgu 

wyborczego nr 28.  

 

Ad.19. Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego, Piotr Woźniak, poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja 

nie odbyła żadnego posiedzenia.  

 

 Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Krzysztof Szczepaniak, 

poinformował,  że w okresie międzysesyjnym Komisja pracowała na jednym posiedzeniu  

w dniu 24 września 2019 r. Dodał, że była to objazdowa Komisja po drogach gminnych  

i przyleśnych, na której zgłoszono 32 wnioski dot. napraw i remontów dróg.  

 

 Przewodnicząca Komisji, Kultury, Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Izabela Konc,  

poinformowała, że w okresie międzysesyjnym Komisja pracowała na jednym posiedzeniu  

w dniu 17 września 2019 r.    

 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Jacek Majchrzak, poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym Komisja pracowała na jednym posiedzeniu w dniu 4 września 2019 r.   

 

Ad.20. Wójt Gminy, Bożena Wieloch przedstawiła informację z pracy za okres od  

29 sierpnia 2019 r. do 4 października 2019 r.  oraz informację w sprawie realizacji uchwał 

Rady Gminy Lipie w w/w okresie – informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Ad.21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie do 

stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin i Powiatów Subregionu Północnego Województwa 

Śląskiego. 



 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie do stowarzyszenia  

o nazwie Związek Gmin i Powiatów Subregionu Północnego Województwa Śląskiego. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie do stowarzyszenia  

o nazwie Związek Gmin i Powiatów Subregionu Północnego Województwa Śląskiego. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr XII/73/2019 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie do 

stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin i Powiatów Subregionu Północnego Województwa 

Śląskiego została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019.  

 

 Skarbnik Gminy, Aneta Łaczmańska, przedstawiła wraz z uzasadnieniem projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

 

 W dyskusji głos zabrali: Wójt Gminy, Bożena Wieloch; Skarbnik Gminy, Aneta Łaczmańska; 

radny, Ryszard Kotala.  

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani zapytań.  

 



 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr XII/74/2019 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019 została przyjęta 

jednogłośnie.   

 

Ad.23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Lipiu 

stanowiącego załącznik do uchwały Nr XXI/142/2004 Rady Gminy Lipie z dnia 10 listopada 

2004 r. 

 

 Dyrektor GOK w Lipiu, Monika Łosik, przedstawiła wraz z uzasadnieniem projekt uchwały  

w sprawie zmiany statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Lipiu stanowiącego załącznik do 

uchwały Nr XXI/142/2004 Rady Gminy Lipie z dnia 10 listopada 2004 r. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Lipiu stanowiącego załącznik do 

uchwały Nr XXI/142/2004 Rady Gminy Lipie z dnia 10 listopada 2004 r. 

 



 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmiany statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Lipiu stanowiącego załącznik do 

uchwały Nr XXI/142/2004 Rady Gminy Lipie z dnia 10 listopada 2004 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr XII/75/2019 w sprawie zmiany statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Lipiu 

stanowiącego załącznik do uchwały Nr XXI/142/2004 Rady Gminy Lipie z dnia 10 listopada 

2004 r. została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.24. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji  projektu socjalnego pn. ,,Paczka  

Bożonarodzeniowa dla seniorów 80 + ” w gminie Lipie w roku 2019. 

 

 Kierownik GOPS w Lipiu, Ilona Kubicka, przedstawiła wraz z uzasadnieniem projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia do realizacji  projektu socjalnego pn. ,,Paczka  Bożonarodzeniowa dla 

seniorów 80 + ” w gminie Lipie w roku 2019. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia do realizacji  projektu socjalnego pn. ,,Paczka  Bożonarodzeniowa dla 

seniorów 80 + ” w gminie Lipie w roku 2019. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzkowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia do realizacji  projektu socjalnego pn. ,,Paczka  Bożonarodzeniowa dla 

seniorów 80 + ” w gminie Lipie w roku 2019. 



 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr XII/76/2019 w sprawie przyjęcia do realizacji  projektu socjalnego pn. ,,Paczka  

Bożonarodzeniowa dla seniorów 80 + ” w gminie Lipie w roku 2019 została przyjęta 

jednogłośnie.   

 

Ad.25. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy gruntu na 

rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

 Kierownik Mienia i Ochrony Środowiska, Anna Komendacka, przedstawiła wraz  

z uzasadnieniem projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 

dzierżawy gruntu na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

 

 



W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr XII/77/2019 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy 

gruntu na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

 Kierownik Mienia i Ochrony Środowiska, Anna Komendacka, przedstawiła wraz  

z uzasadnieniem projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na 

rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 



Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr XII/78/2019 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

 Kierownik Mienia i Ochrony Środowiska, Anna Komendacka, przedstawiła wraz  

z uzasadnieniem projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na 

rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

 W dyskusji głos zabrali: Kierownik Mienia i Ochrony Środowiska, Anna Komendacka; radny, 

Ryszard Kotala; sołtys, Anna Szyszka.  

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani zapytań.  

 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 



Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr XII/79/2019 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.28. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

 Kierownik Mienia i Ochrony Środowiska, Anna Komendacka, przedstawiła wraz  

z uzasadnieniem projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na 

rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy na okres do 3 lat. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 



 

 Uchwała Nr XII/80/2019 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres do 3 lat została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.29. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użytkowania 

wieczystego nieruchomości w Lipiu ul. Częstochowska 129. 

 

 Kierownik Mienia i Ochrony Środowiska, Anna Komendacka, przedstawiła wraz  

z uzasadnieniem projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy 

użytkowania wieczystego nieruchomości w Lipiu ul. Częstochowska 129. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego nieruchomości 

w Lipiu ul. Częstochowska 129. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego nieruchomości 

w Lipiu ul. Częstochowska 129. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 11 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Izabela Konc, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja 

Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 2 (Mirosław Klimaszewski, Ryszard 

Kotala) 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 1 (Dawid Pawelec) 

 

 Uchwała Nr XII/81/2019 w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użytkowania 

wieczystego nieruchomości w Lipiu ul. Częstochowska 129 została przyjęta większością 

głosów.    



 

Ad.30. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VIII/59/2019 Rady Gminy Lipie z dnia 

14 czerwca 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Gminnym 

Żłobku w Lipiu, ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz warunków 

zwolnienia od ponoszenia opłat. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały nr VIII/59/2019 Rady Gminy Lipie z dnia 14 czerwca 2019 r. 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Gminnym Żłobku w Lipiu, ustalenia 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz warunków zwolnienia od ponoszenia 

opłat. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały nr VIII/59/2019 Rady Gminy Lipie z dnia 14 czerwca 2019 r. 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Gminnym Żłobku w Lipiu, ustalenia 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz warunków zwolnienia od ponoszenia 

opłat.. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr XII/82/2019 w sprawie zmiany Uchwały nr VIII/59/2019 Rady Gminy Lipie z dnia 

14 czerwca 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Gminnym Żłobku 

w Lipiu, ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz warunków zwolnienia 

od ponoszenia opłat została przyjęta jednogłośnie.   



Ad.31. Żaden z radnych nie zgłosił interpelacji i wniosków.  

 

Wykaz głosowań stanowi załącznik nr 5  do protokołu. 

 

Ad.32. Wnioski, uwagi radnych i sołtysów.  

 

 Radna, Izabela Konc zgłosiła następujące wnioski i uwagi: 

 wyłączyć lampy przed remizą w Parzymiechach (czasami świecą się całą dobę),  

 naprawić odklejającą się papę na balkonie w remizie w Parzymiechach,  

 wyregulować okna na poddaszu w remizie w Parzymiechach (ciężko się otwierają), 

 podciąć gałęzie  przy wyjeździe z ul. Metlera w Parzymiechach  na drogę krajową, 

 obsypać zakręt przy cmentarzu w Parzymiechach. 

 

 Sołtys. m. Wapiennik, Kinga Bernaś, poprosiła, aby zmienić godziny zaświecania się lamp. 

 

 Sołtys m. Zimnowoda, Stanisław Wieczorek, wnioskował o wycięcie gałęzi przy skrzyżowaniu 

w Zimnowodzie (na posesji Państwa Gworysów).  

 

 Sołtys m. Zbrojewsko, Anna Szyszka, wnioskowała o pomalowanie przejścia dla pieszych  

w Zbrojewsku. Poprosiła także, aby zgłosić do PZD w Kłobucku sprawę pękającego mostku 

przy drodze powiatowej (na skrzyżowaniu od strony Natolina w kierunku Zbrojewska).  

 

 Radny, Jacek Majchrzak, wnioskował o zamontowanie lustra na ul. Wiśniowej w Lipiu. 

 

 Radny, Piotr Woźniak, zaproponował, aby zweryfikować stan tulipanowca w parku  

w Parzymiechach. Radny wnioskował także o zabezpieczenie w budżecie gminy na  

2020 r. środków finansowych na zakup samochodu dla OSP Parzymiechy. 

 

 Wójt Gminy Lipie, Bożena Wieloch, oznajmiła, że Pan Mateusz Juszkiewicz na kolejnej sesji 

ustosunkuje się do wszystkich zgłoszonych wniosków i uwag.  

 



Ad.33. W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Gminy, Zbigniew Bystrzykowski,  realizując czynności proceduralne, zamknął posiedzenie  

XII Sesji Rady Gminy Lipie o godzinie 1200. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie z obrad sesji Rady Gminy Lipie dostępne  

w Biuletynie Informacji Publicznej (www.bip.lipie.akcessnet.netw zakładce: Organy Gminy – 

Rada Gminy – Nagrania z sesji Rady Gminy Lipie kadencja 2018-2023 – XII Sesja Rady Gminy 

Lipie 04.10.2019 r.) 

 

Protokołowała:      Sekretarz:              Przewodniczący Rady: 

Karolina Kapral   Jacek Majchrzak      Zbigniew Bystrzykowski 

http://www.bip.lipie.akcessnet.netw/

